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Pohjois-Kymen Kasvu ry:n toiminta ja sen rahoitus 

Leader-toiminta ja Pohjois-Kymen Kasvu ry/toiminnanjohtaja Evita Reitti 

Teknisen lautakunnan jäsenten asiat: 

Puheenjohtaja Joni Mörk: Joulukuun toisen kokouksen 13.12. 
yhteydessä on tarkoitus tutustua Kouvolan Lakritsin uusiin toimitiloihin.  

Jäsen Mia Ylä-Outinen: Ylä-Outinen ilmoitti olevansa eri mieltä teknisen 
lautakunnan päätöksessä asiassa Kouvolan kaupungin lausunto 
voimajohtolinjan pylväistä (rakennusperinnön suojeleminen, KAS-ELYn 
lausuntopyyntö. 

Jäsenet Tiina Hämäläinen ja Susanna Rasimus: Ehdotus, että 
Palokankaan-Harjuntien tienalueen katusuunnitelman valmistelussa 
huomioidaan myös lähistöllä olevan päiväkodin liikennejärjestelyt. 

Jäsen Susanna Rasimus: Milloin valmistuu Anjalan koululaisten 
bussikatos? 

Viranhaltijoiden asiat: 

Metsäinsinööri Kirsi Hokkanen esittelee metsä- ja puunhoidon 
kilpailutuksen seuraavassa kokouksessa 19.10.2022 

Teknisen johtajan ehdotus: 

Tekninen lautakunta merkitsee muut asiat tiedoksi. 

Teknisen lautakunnan päätös: 

Tekninen lautakunta hyväksyi päätösehdotuksen. 

Toni Vainikka saapui kokoukseen tämän asian käsittelyn aikana. 
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